ΣΥΝΗΡΗΜΕΝΑ ΡΗΜΑΤΑ  1Η ΤΑΞΗΣ [ -αω,ῶ] 
	ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	τιμάω,τιμῶ
	τιμάομαι, τιμῶμαι
	

	ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ
	ἐτίμαον, ἐτίμων
	ἐτιμαόμην, ἐτιμώμην
	

	ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ
	τιμήσω
	τιμήσομαι
	τιμηθήσομαι

	ΑΟΡΙΣΤΟΣ
	ἐτίμησα
	ἐτιμησάμην
	ἐτιμήθην

	ΠΑΡΑΚΕΙΜΕΝΟΣ
	τετίμηκα
	τετίμημαι
	

	ΥΠΕΡΣΥΝΤΕΛΙΚΟΣ
	ἐτετιμήκειν
	ἐτετίμημην
	



· Οι συναιρέσεις γίνονται μόνο στον ενεστώτα και τον παρατατικό. 
· Στην ευκτική σχηματίζουν δύο τύπους στον ενικό αριθμό με καταλήξεις:-οιμι & -οίην, -οις & -οιης, -οι & -οίη. 
· Το απαρέμφατο ενεστώτα λήγει σε –εν (τιμάεν => τιμᾶν)
· Συναιρέσεις:     -α + ο => ω,  -α +οι => ῳ, -α+ου => ω

                      -α +ε=> η,     -α+ει => ᾳ     -α+ῃ=> -ᾳ

 Ενεργητική Φωνή-Ενεστώτας

	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ

	τιμάω   => τιμῶ

	τιμάω  => τιμῶ
	τιμάοιμι    => τιμῷμι

τιμαοίην   => τιμῲην


	τιμάεις => τιμᾷς

	τιμάῃς => τιμᾷς
	τιμάοις     => τιμῷς

τιμαοίης  => τιμῲης


	τιμάει   => τιμᾷ

	τιμάῃ  =>  τιμᾷ
	τιμάοι     => τιμῷ

τιμαοίη   => τιμῲη


	τιμάομεν => τιμῶμεν

	τιμάωμεν => τιμῶμεν
	τιμάοιμεν => τιμῷμεν

	τιμάετε   => τιμᾶτε

	τιμάητε   => τιμᾶτε
	τιμάοιτε   =>  τιμῷτε

	τιμάουσι => τιμῶσι

	τιμάωσι  => τιμῶσι
	τιμάοιεν   => τιμῷεν





	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ
	ΜΕΤΟΧΗ

	……………
	
	

	τίμαε         => τίμα

	τιμάεν=> τιμᾶν
	ὁ τιμῶν
(τιμῶντος)

	τιμαέτω   => τιμάτω

	
	ἡ τιμῶσα
(τιμώσης)

	……………
	
	 τὸ τιμῶν
(τιμῶντος)

	τιμάετε      => τιμᾶτε

	
	

	τιμαόντων => τιμώντων

τιμαέτωσαν => τιμάτωσαν

	
	



Παρατατικός 

	ΟΡΙΣΤΙΚΗ

	ἐτίμαον         => ἐτίμων


	ἐτίμαες        => ἐτίμας


	ἐτίμαε         => ἐτίμα


	ἐτιμάομεν   =>  ἐτιμῶμεν


	ἐτιμάετε     =>  ἐτιμᾶτε


	ἐτίμαον      => ἐτίμων




Προσοχή!
 Ενεστώτας: ὁρῶ, Παρατατικός: ἑώρων
 Ενεστώτας: ἐῶ,   Παρατατικός :εἴων






ΜΕΣΗ ΦΩΝΗ –ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ 

	ΟΡΙΣΤΙΚΗ
	ΥΠΟΤΑΚΤΙΚΗ
	ΕΥΚΤΙΚΗ

	τιμάομαι => τιμῶμαι

	τιμάωμαι => τιμῶμαι


	τιμαοίμην=> τιμῲμην

	τιμάει    => τιμᾷ

τιμάῃ    => τιμᾷ

	τιμάῃ => τιμᾷ
	τιμάοιο=> τιμῷο

	τιμάετε => τιμᾶτε

	τιμάηται => τιμᾶται


	τιμάοιτο => τιμῷτο

	τιμαόμεθα => τιμώμεθα

	τιμαώμεθα => τιμώμεθα


	τιμαοίμεθα=> τιμῲμεθα

	τιμάεσθε => τιμᾶσθε

	τιμάησθε => τιμᾶσθε


	τιμάοισθε=> τιμῷσθε

	τιμάονται -> τιμῶνται

	τιμάωνται => τιμῶνται


	τιμάοιντο=>τιμῷντο



	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
	ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΟ

	…………….
	

	τιμάου => τιμῶ

	τιμάεσθαι => τιμᾶσθαι

	τιμαέσθω => τιμάσθω

	Μετοχή 
τιμώμενος

	…………..
	τιμωμένη

	τιμάεσθε => τιμᾶσθε

	τιμώμενον

	τιμαέσθων => τιμάσθων

τιμαέσθωσαν => τιμάσθωσαν

	





Παρατατικός –Μέσης Φωνής 
	ΟΡΙΣΤΙΚΗ

	ἐτιμαόμην => έτιμώμην


	ἐτιμάου => ἐτιμῶ


	ἐτιμάετο => ἐτιμᾶτο


	ἐτιμαόμεθα => ἐτιμώμεθα


	ἐτιμάεσθε => ἐτιμᾶσθε


	ἐτιμάοντο => ἐτιμῶντο




Ρήματα εις –αω
ἀγαπῶ, αἰτιῶμαι (Μελ. αἰτιάσομαι), ἀκροῶμαι (Μελ. άκροάσομαι), ἀμιλλῶμαι, ἀπαντῶ, ἀπατῶ, βοῶ, βροντῶ, βρυχῶμαι, γελῶ (μελ. γελάσω), γεννῶ, δαπανῶ, δρῶ (μελ. δράσω), ἐῶ ( Πρτ. εἴων,Μελ. ἐάσω), ἐρευνῶ, ἐρωτῶ, ἡττῶμαι, θεῶμαι (μελ. θεάσομαι), θηρῶ, ἰῶμαι (μελ.ἰάσομαι), κτῶμαι, κυβερνῶ, μειδιῶ ( μελ. μειδιάσω), μεριμνῶ, μυκῶμαι,μελετῶ,  νικῶ, ὁρῶ (πρτ. ἑώρων, ὄψομαι), ὁρμῶ (=εφορμώ ενώ ὁρμέω => αγκυροβολῶ), πειρῶ και πειρῶμαι (μελ. πειράσομαι) , περῶ, πηδῶ, προσδοκῶ, σιγῶ, σιωπῶ, σκορπῶ, τελευτῶ, τολμῶ, φοιτῶ, ψηλαφῶ κ.α.
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